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Onderwerp: Ontslag als gedeputeerde

Beste leden van Provinciale Staten, beste Arthur,

Met een dubbel gevoel schrijf ik deze brief. Ik werk namelijk met ontzettend veel plezier als gedeputeerde en
toch ga ik een nieuwe uitdaging aan. Ik dien daarom per 1 juni 2022 mijn ontslag in. Op die dag zal ik
geïnstalleerd worden als wethouder van Amsterdam.

Dit besluit gaat mij aan het hart, want er is veel wat ik ga missen. Om te beginnen mijn collega gedeputeerden
en onze commissaris. De afgelopen jaren zijn we de uitvoering van het coalitieakkoord en de extra uitdagingen
die op ons pad kwamen echt als team aangegaan. Een ieder met een open vizier en een hart voor de goede zaak.
Ik ben dankbaar dat ik met jullie heb mogen samenwerken en zie er naar uit dat straks in mijn nieuwe rol
opnieuw te doen. Dan mijn staf en de ambtenaren die werkzaam zijn op de meest uiteenlopende dossiers die ik
de afgelopen drie jaar onder mijn hoede had. De enorme betrokkenheid, in combinatie met de grote vakkennis
van onze ambtenaren, zijn essentieel geweest voor de grote stappen die we de afgelopen jaren hebben gezet.
Ook de Statenleden en de samenwerking met de Staten ga ik missen. De afgelopen jaren hebben we gewerkt
aan een nieuwe bestuurscultuur met een minder harde scheidslijn tussen coalitie en oppositie. En ondanks dat
dit een lerend proces is en altijd beter kan, hebben we hier voor mijn gevoel wel al de eerste vruchten van
geplukt. Ik hoop dat het college en de partijen zich hiervoor blijven inzetten. Tot slot, en in het bijzonder, ga ik
de fractie en het team van GroenLinks Noord-Holland missen. We maakten bij de vorige verkiezing een enorme
groei door: van oppositiepartij naar de grootste coalitiepartij. Zij hebben laten zien dat je een stabiele
coalitieleider kan zijn, zonder verlies van de eigen idealen of openheid naar buiten toe. Ik wil de fractie
bedanken voor het vertrouwen dat ze in mij hadden en de kans die ze mij gaven om hun gedeputeerde te zijn.
Ondanks dat er veel te missen is, vertrek ik met vertrouwen. Het team van GS, de ambtelijke organisatie en de
Staten hebben, onder andere met de wijze waarop de gevolgen van Corona het hoofd is geboden, laten zien dat
grote uitdagingen niet uit de weg worden gegaan en grondig worden aangepakt.

De grote opgaven waar we voor staan zullen ons ook in de toekomst weer verbinden. We besturen in een
roerige tijd: waar we bij de start van het college dachten slechts één grote crisis om handen te hebben, zijnde de
klimaatcrisis, kwamen daar al snel stikstof en wonen bij. Nog geen half jaar na de start van het college begon de
coronacrisis, iets wat een enorme impact heeft gehad op onze inwoners. En door de wanstaltige oorlog van
Rusland tegen Oekraïne is er wederom veel onzekerheid bijgekomen. Tegelijkertijd zijn we continu bezig met
het voorkomen van een volgende crisis door biodiversiteitsverlies. Deze enorme opgaven kan niemand alleen
aan. Het is van essentieel belang dat de verschillende overheidslagen en partijen de komende jaren intensief en
open met elkaar samenwerken. Ik zal mij daar als wethouder van Amsterdam voor inzetten. Dus: tot snel!

Hartelijke groet,

Zita Pels


